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Møte protokoll - Grenlandsrådet 07. september 201 8

Møtested: Grorud Jakthus, Siljan
Møtedato: Fredag 07. september 2018

År 2018 , den 07. september , holdt Grenlandsrådet møte på Grorud Jakthus un der ledelse av leder
Tor Peder Lohne

Følgende medlemmer var til stede:
Bamble Halgeir Kjeldal, Heidi Herum,

Drangedal Tor Peder Lohne, Arnt Olav Brødsjø, Magnus Straume

Kragerø Jone Blikra

Porsgrunn Robin Kåss, Janicke Andreassen

Siljan Kjell Abraham Sølverød, Kim Vegard Rekvik, Dag Jøran Myrvang

Skien Erik Næs, Jan Terje Olsen

Forfall:
Bamble: Jon Pieter Flølo
Drangedal:
Kragerø: Henriette Fluer Vikre og Charlotte Therkelsen Sætersdal
Porsgrunn: Anne Karin A. Hansen
Siljan:
Skien: Hedda Foss Five

Fra rådmennene deltok:
Bamble: Tore Marthinsen
Drangedal: Jørn Knudsen
Porsgrunn: Per Wold
Siljan: Jan Sæthre
Skien: Ole Magnus Stensrud
Kragerø: Inger Lysa

Telemark Fylkeskommune: Hans Edvard Askjer

Protokollfører: Marit Semb, Bystyresekretariatet Skien kommune
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 Oppstart og åpning av Grenlandsrådet 

Møtet i Grenlandsrådet startet med at leder ønsket velkommen til Grorud Jakthus og deretter 
presenterte Treschow Fritzøe og Fritzøe skoger sin virksomhet. 
 
Det kom ingen merknader til innkallingen. 
 

Saksnr Sak 

07/18 Protokoll fra møte i Grenlandsrådet 13.04.2018 
Heidi Herum etterlyste tilbakemelding fra ordførerkollegiet på anmodningen vedr. Herøya 
industripark og katapultsenter. 
 
Vedtak: Protokollen ble godkjent 
 

08/18 Aktuelle regionale saker/orienteringer 
a) Status saker fra Grenlandsrådet 

Vedtaket fra Kragerø kommune i saken om årsmelding 2017 vedr. endring av navnet 
«Likemannsprosjektet» til «Likepersonprosjektet» ble diskutert. 
Etter forslag fra leder ble debatten tatt til orientering. 
 

b) Referat fra møte i ordførerkollegiet  
Referatet ble tatt til orientering. 
 

c) Vekst i Grenland 
- status ved styreleder Terje Riis Johansen 
Styreleder orienterte om status for styret og ViG etter ny organisering hvor næringssjefene 
er tilbakeført til kommunene. Redegjorde i tillegg om prioriterte prosjekter. 
Daglig leder Hanne Gro Haugland var tilstede og svarte på spørsmål. 
 
Rådet diskuterte utfordringer med mangel på næringsarealer.  
 

d) Sykehuset Telemark – status omstilling og videre planer v/styreleder Per Anders Oksum 
og adm.dir Tom Helge Rønning 
Det ble orientert om status for sykehuset på ulike områder og fremdriftsplanen for 
utbygging somatikk med strålesenter med innmelding til statsbudsjettet i 2021. 
 
Høring ambulanseplan: 
Høringssaken blir sendt ut til alle berørte parter etter at den er styrebehandlet av sykehuset 
med høringsfrist i desember. 
 
Leder foreslo at Grenlandsrådet ber rådmennene om å koordinere et høringssvar og som 
ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: Grenlandsrådet ber rådmennene om å koordinere et høringssvar. 
 

e) NAV Vestfold Telemark- hva skjer og hvilke konsekvenser får endringene for 
kommunene? v/regiondirektør Terje Tønnesen 
Det ble orientert bl.a. om mandatet og sentrale rammer for prosjektet som skal være klar 
01.01.2019. 
 
 
 

09/18 Ansettelse av ny regionrådssekretær 
Leder orienterte om prosessen vedr. ansettelse av ny regionrådssekretær. 
3. kandidater har gått videre til 2.gangs intervju. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt at Grenlandsrådets leder og nestleder gis fullmakt til å foreta ansettelse av 
regionrådssekretær. 
 

10/18 Eventuelt 
Jone Blikra orienterte om at neste møte i Grenlandsrådet er 23.11.2018 i Bamble. 
 
Per Wold orienterte om at det er lagt opp til 2 dagers samling i Kragerø 10 – 11. januar. 
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Tema er revitalisering av Grenlandssamarbeidet. 
 
Heidi Herum tok opp saken fra ordførerkollegiet om en tettere dialog med «Telemarksbenken» 
 
Per Wold svarte at det ble drøftet på sist møte i ordførerkollegiet. Det skal være møte i Bø 
24.september hvor «Telemarksbenken» er tilstede og hvor dette vil bli fulgt opp. Det skal også 
diskuteres på rådmannsmøte 17. september. 
 

 


